

## SKH Bishop Baker Secondary School Application Form for Secondary 1 Discretionary Places (Form 1 students in September of 2014)

Photo 相片

(1)	Name of Applicants (學生姓名):				Chi. (中文)				
					Eng. (英文)				
	Student Reference No.( 學 5	生編號):		Sex (性別):					
	Date of Birth (出生日期):		Place o	of Birth (出生地點):					
	Address (住址):								
	Tel. No. (電話):								
	Name of Primary School Attending (現就讀學校):								
(11)	Name of Parent / Guardian (家長/監護人姓名):								
	Relationship (關係):								
	Occupation (職業):			Tel. No. (聯絡電話):					
(n.a)									
	Date(日期)  Academic Results and Conduct (學業成績及操行)			Signature of Parent or Guardian (家長/監護人簽署)					
(IV)	Academic Results and Con	P.5 Second		P.6 First T	orm				
		小五下學	_	小六上學					
Chi	nese (中文科成績):	<u> </u>	广初	- ハエタ	- 77				
	glish (英文科成績):								
	thematics (數學科成績):								
ו ועות									

(V	Other Performances	(學業以外表現)
----	--------------------	----------

	P.5 (小五)	P.6 (小六)
1. Extra-curricular		
Activities or		
School/Communit	у	
Services		
(課外活動 或		
學校/社區服務)		

		Name of Awards (獎項名稱)	Grade (獎項等級)	Organization (頒發機構)
2.	Internal Awards* (校內獎項*)			
3.	External Awards* (校外獎項*)			

## \* Awards attained From P.5 to P.6 only (只計算小五及小六兩年獎項)

## <u>Compliance with the</u> <u>Personal Data (Privacy) Ordinance</u>

## Suggested Personal Information Collection Statement

(a) The personal data provided by means of this form will be used for processing application for a school place. They may be disclosed to the Education Bureau / other schools authorized to process personal data allocation / placement and other education-related purposes. The provision of personal data by means of this form is obligatory. If you do not provide sufficient information, the school may not be able to process the application.

本表格所收集的個人資料,將用以辦理申請學位事宜。本校可能會把這些資料披露予教育局或其他獲授權處理個人資料的學校,用以處理學位分配或其他有關教育事宜。你必須在本表格提供個人資料。如提供的資料不足,本校可能無法處理有關申請。

(b) You have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form / record.

你有權按照〈個人資料(私隱)條例〉第 18 和 22 條及附表一第 6 原則的規定,查閱及改正個人資料。查閱資料的權利,包括取得本表格/紀錄所載個人資料的副本。